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Abstract (en)
The belt finishing device (10) has two bearing surfaces that are spaced-apart in a running direction of finishing belt (16), and a pressing device (30)
for pressing the finishing belt against a workpiece surface (12). The pressing device includes a pressure belt that is supported on two spaced-apart
bearing surfaces. One of the bearing surface and the pressure belt has a profile that deviates in a width direction of the finishing belt from a straight
course. Independent claims are included for the following: (1) a belt finishing system; and (2) a method for producing belt finishing device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bandfinishvorrichtung (10), umfassend eine Andrückeinrichtung (30) zum Andrücken eines Finishbands (16) gegen eine
Werkstückoberfläche (12), wobei die Andrückeinrichtung (30) ein Andrückband (42) umfasst, welches an zwei in Laufrichtung des Finishbands (16)
gesehen zueinander beabstandet angeordneten Lagerflächen gelagert ist, dadurch gekennzeichnet, dass mindestens eine der Lagerflächen (40)
und/oder das Andrückband (42) ein Profil aufweist, das in Breitenrichtung des Finishbands (16) von einem geradlinigen Verlauf abweicht.
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